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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT 

Č. 5/2021 (342) 

 
Datum a čas konání: 20. dubna 2021 v 9:00 hodin 

Místo konání: Microsoft Teams 

Přítomni: viz hlasovací listina (celkem 25 senátorů) 

Omluveni: Špundová/FaVU, Maxera/ÚSI 

Hosté: rektor Štěpánek, kvestor Janíček, kancléř Gregorek, prorektorka Režňáková, 
prorektoři Doupovec, Grmela, Hirš, Hruška, Ing. Herrmannová  

Omluvena:  tisková mluvčí Mgr. Koudelová 

 

 
PROGRAM JEDNÁNÍ: 

1. Zahájení zasedání a určení skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Schválení zápisů ze zasedání AS VUT č. 2/2021 ze dne 23. 2. 2021, č. 3/2021 ze dne 9. 3. 

2021 a č. 4/2021 ze dne 23. 3. 2021 
4. Informace vedení VUT 
5. Informace z RVŠ 
6. Informace SK AS VUT 
7. Záměr rektora jmenovat nové členy RVH VUT v Brně 
8. Návrh rektora na jmenování nového člena Vědecké rady VUT 
9. Výroční zpráva o činnosti VUT v Brně za r. 2020 – předložení  
10.  Ekonomické záležitosti  

 Rozpočet VUT v Brně pro r. 2021 – informace o jednáních EK AS VUT  
 Majetkoprávní záležitosti – Návrhy vstupů do dvou právnických osob 

11. Legislativní záležitosti 
 Pracovní návrh Harmonogramu volby kandidáta na jmenování rektorem VUT pro funkční ob-

dobí únor 2022 až leden 2026 – diskuse 
12. Pedagogické záležitosti 

 Zpráva o hodnocení výuky v MSP na Ústavu soudního inženýrství v zimním semestru aka-
demického roku 2020/21 

 Dodatek č. 1 ke směrnici ÚSI č. 12/2020 „Podmínky pro přijetí ke studiu pro akad. rok 
2021/2022 v navazujících MSP „Realitní inženýrství, Expertní inženýrství v dopravě a 
Řízení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT  

13. Záležitosti komise pro tvůrčí činnost AS VUT 
 Další záležitosti tvůrčí činnosti  

14. Různé  
 Usnesení Akademického senátu FSI – „Projednávání časového plánu studia 2021/2022 – 

žádost umožnit fakultám/součástem zařadit mezi konec zkouškového období zimního se-
mestru a začátek semestru letního jednotýdenní přestávku“  

 Stanovení termínu příštího zasedání AS VUT a informace o dalších možných termínech za-
sedání AS VUT v I. pololetí r. 2021 

 Různé  
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1. ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ A URČENÍ SKRUTÁTORŮ 
 
Dnešní zasedání AS VUT zahájil předseda AS Hanáček v 9:00 hodin; úvodem přivítal rektora Ště-
pánka, kvestora Janíčka, prorektorku Režňákovou, prorektory Grmelu, Doupovce, Hirše a Hrušku, 
kancléře Gregorka, Ing. Herrmannovou, přítomné členy AS VUT a ostatní účastníky zasedání. V ná-
vaznosti na pokračující nouzový stav ČR z důvodu vážné epidemiologické situace pandemie koro-
naviru Covid-19 bylo svoláno distanční jednání AS VUT. Stav se postupně zlepšuje, ale vzhledem 
k vysokým počtům pozitivně testovaných velmi pomalu.  

Následně doc. Hanáček podal návrh na schválení usnesení AS týkající se určení skrutátorů – byli 
navrženi doc. Steinbauer a Ing. Bradáč.  
 
Návrh usnesení AS č. 1: 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátory doc. Steinbauera a Ing. Bradáče.   
Hlasování: pro 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ AS VUT 
 
Předseda AS Hanáček podal návrh na schválení výše uvedeného programu zasedání AS VUT, který 
byl doplněn v bodě 10. Ekonomické záležitosti o Majetkoprávní záležitosti – Návrhy vstupů do dvou 
právnických osob, a v bodě 11. Legislativní záležitosti o Pracovní návrh Harmonogramu volby kan-
didáta na jmenování rektorem VUT pro funkční období únor 2022 až leden 2026 – diskuse. Výše 
uvedený program byl v tomto znění schválen.  
 
Návrh usnesení AS č. 2: 
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS VUT, s doplněním bodu 10. Eko-
nomické záležitosti o Majetkoprávní záležitosti – Návrhy vstupů do dvou právnických osob, a bodu 
11. Legislativní záležitosti – o Pracovní návrh Harmonogramu volby kandidáta na jmenování rekto-
rem VUT pro funkční období únor 2022 až leden 2026 – diskuse.   
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

3. SCHVÁLENÍ ZÁPISŮ ZE ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 2/2021 ZE DNE 23. 2. 2021,  
    Č. 3/2021 ZE DNE 9. 3. 2021 A Č. 4/2021 ZE DNE 23. 3. 2021 
 
Všechny výše uvedené zápisy byly rozeslány členům AS VUT ke korekci e-mailem dne 12. 4. 2021, 
zápisy zkorigoval rektor Štěpánek a Ing. Konečná (jejich korekce obdrželi členové AS VUT e-mailem 
dne 13. 4. 2021), poté dne 18. 4. 2021 provedl jejich korekci také předseda EK AS VUT RNDr. 
Popela. Konečné verze zápisů rozeslala tajemnice AS J. Cardová všem členům AS e-mailem dne 
18. 4. 2021 (neděle odpoledne).  

Členka LK AS VUT / SK AS VUT Ing. Konečná upozornila, že u tří výše uvedených zápisů kancelář 
AS VUT nedodržela termíny stanovené Jednacím řádem AS VUT (dále JŘ AS VUT) týkající se vy-
hotovení zápisu ze zasedání AS VUT – viz článek 11 odst. 4 a 5 JŘ AS VUT. Následovala diskuse 
členů AS VUT, v jejímž průběhu Ing. Konečná a Ing. Beneš sdělili, že jejich příslušné AS fakult ob-
dobná výše uvedená ustanovení ve fakultních jednacích řádech AS striktně dodržují. Předseda EK 
AS VUT RNDr. Popela sdělil, že za zdržení zřejmě může on a omlouvá se. Je ale rád, že i s prodle-
vou měl možnost vyjádřit se v zápisech, zejména upřesnit pracovní informace z RVŠ. Podrobné 
zápisy jsou jistě velmi náročné na zpracování, ale pomáhají při diskusích v akademické obci a mož-
nost uvedení vyslovených názorů využívá stále více členů AS. Usnesení jako zásadní výstupy z AS 
se rozesílají neprodleně. Dále připomněl, že opakovaně navrhoval a že opět bude navrhovat disku-
tované termíny přizpůsobit realitě a podobně upravit předpisy. Ing. Beneš sdělil, že dle jeho názoru 
by měly být předpisy dodržovány. Ing. Konečná sdělila, že při rozeslání zápisů po prodlevě již nejsou 
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zápisy autentické, protože si členové AS vyjádření uvedená v zápise již nemohou pamatovat. Ta-
jemnice AS Cardová požádala o možnost vyjádřit se k výše uvedeným připomínkám a sdělila, že by 
chtěla upozornit na znění výše uvedených ustanovení JŘ AS VUT – článku 11 odst. 4 a 5:  

„4. Pracovní verze zápisu je zaslána všem členům AS VUT nejpozději do dvou týdnů od ukončení zasedání. 
Případné připomínky k pracovní verzi zápisu je člen AS VUT povinen zaslat tajemníkovi AS VUT do 5 dnů od 
jejího obdržení.  
5. Konečné znění zápisu musí členové AS VUT obdržet alespoň 2 pracovní dny před zasedáním AS VUT, na 
kterém se znění zápisu schvaluje.“  

Z výše uvedeného znění článku 11 odst. 4 a 5 vyplývá, že v případě, že se zasedání AS VUT konají 
po 14 ti dnech (poslední tři zápisy se týkají zasedání AS konaných ve dnech 23. 2., 9. 3. a 23. 3. – 
tj. dvě zasedání AS po 14 ti dnech), na dokončení zápisu dle termínů uvedených v JŘ AS VUT pak 
chybí potřebné dny. Souběžně s vyhotovením zápisu tajemnice AS provádí další úkony spojené 
s činností AS VUT a v týdnu před dalším zasedáním AS se již připravují podklady pro následující 
jednání AS VUT. Termíny uvedené v JŘ AS VUT jsou pak nereálné a není možné je dodržet. Dále 
J. Cardová upozornila ještě na článek 11 odst. 8, který členové AS VUT ve většině případů neuplat-
ňují a v praxi se úpravy / příp. doplnění provádí až při připomínkování zápisů, takže zápisy z jednání 
vyhotovuje v první fázi většinou sama – viz čl. 11 odst. 8:  

„8. Každý člen AS VUT má právo uvést do zápisu ze zasedání AS VUT svoje stanovisko k přijatému usnesení. 
Toto stanovisko musí člen AS VUT prezentovat na zasedání, na kterém se přijaté usnesení projednává. Své 
stanovisko v elektronické podobě zašle člen AS VUT tajemníkovi AS VUT do 5 pracovních dnů ode dne před-
mětného zasedání.“ 

V závěru diskuse předseda AS VUT Hanáček zrekapituloval, že z výše uvedených ustanovení JŘ 
AS VUT vyplývá, že po zasedání AS konaném dne 23. 2. 2021 bylo vloženo do standardního čtyř-
týdenního cyklu jednání AS další zasedání, takže po sobě následovala dvě zasedání AS VUT po 14 
ti dnech. Termíny stanovené v JŘ AS VUT jsou nastaveny pro čtyřtýdenní cyklus jednání AS VUT. 
Po diskusi doc. Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS k zápisům ještě nějaké připomínky. 
Vzhledem k tomu, že připomínky již nebyly vzneseny, bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže 
uvedených tří usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 3: 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 2/2021 ze dne 23. 2. 2021 – verzi 
rozeslanou členům AS VUT dne 18. 4. 2021. 
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 4: 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 3/2021 ze dne 9. 3. 2021 – verzi 
rozeslanou členům AS VUT dne 18. 4. 2021. 
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
Návrh usnesení AS č. 5: 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 4/2021 ze dne 23. 3. 2021 – verzi 
rozeslanou členům AS VUT dne 18. 4. 2021. 
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 

 
4. INFORMACE VEDENÍ VUT 
 
➢ Rektor Štěpánek 

▪ Probíhají jednání s MŠMT ohledně požadavku vysokých škol na prioritní očkování pedagogů VŠ. 
Ministerstvo zdravotnictví ČR (dále MZd ČR) zatím akademické pracovníky na VŠ nepovažuje 
za prioritní skupinu, dle dosavadního vyjádření MZd ČR bude očkování na VŠ probíhat stan-
dardně podle věkových kategorií. Jednání ale probíhají dále.  
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▪ Informace o přípravě částečného obnovení prezenční výuky na vysokých školách: Ředitelka od-
boru vysokých škol MŠMT ČR K. Gondková zaslala prorektoru Doupovcovi informaci o přípravě 
návrhu na částečné obnovení prezenční výuky na vysokých školách, vedení F/S bylo informo-
váno. Podmínkou prezenční výuky je přijetí příslušných hygienických opatření na vysokých ško-
lách, jejichž doporučení připravuje Asociace lékařských fakult, které schvaluje hlavní hygienička 
ČR, a také podmínka testování (PCR i antigenními testy) studentů zajištěné vysokými školami. 
Proplácení testů je tématem plánované diskuse na ČKR. Rozhodnutí rektora č. 7/2021 bude 
aktualizováno ve shodě s platnými opatřeními vlády. K tomuto tématu také informace prorektora 
Doupovce – viz níže. Připravují se analýzy týkající se aktualizace přijatých rozhodnutí VUT. 

▪ Příprava opatření související s pandemií Covid-19: Je připravován postup, který nastaví pod-
mínky pro osobní účast studentů na vzdělávání (při zkoušce, praktické a klinické výuce a praxi 
posledních ročníků). Studenti se podle specifikovaných podmínek podrobí antigenním testům na 
přítomnost SARS-CoV-2, budou stanoveny podmínky pro jejich vstup do budov VUT, podmínkou 
bude rovněž antigenní test s negativním výsledkem, podmínky ubytování na kolejích jsou stano-
veny rozhodnutím rektora VUT. Testování studentů na přítomnost SARS-CoV-2, kteří jsou uby-
továni na kolejích a kteří se osobně účastní výuky v budovách VUT, bude probíhat prostřednic-
tvím poskytovatele zdravotních služeb v ČR, tj. u smluvního poskytovatele VUT, nebo u jiného 
(veřejného) odběrového centra. Smluvní odběrové centrem pro studenty VUT bude umístěno na 
adrese: Kolejní, 612 00 Brno – Královo Pole, Areál spodního parkoviště campusu (FEKT) VUT 
Brno, Pod Palackým Vrchem.   

▪ Informace ze 160. zasedání Pléna ČKR / Pardubice, konaného dne 15. 4. 2021:  
- Společné zasedání SRK a ČKR bylo z původně plánovaného termínu 3.-4. června 2021, 

(které se původně mělo konat na VUT v Brně) přesunuto na termín 2.-3. prosince 2021 v Pře-
rově péčí Vysoké školy logistiky o.p.s.  

- Ve čtvrtek dne 3. června 2021 se bude konat na VUT v Brně 161. zasedání Pléna ČKR, na 
jehož programu jsou volby nového Předsednictva ČKR, pokud to okolnosti umožní, pre-
zenční formou.  

- Předsednictvo ČKR se věnovalo zejména otázkám souvisejícím s Covid-19 a rozvolňováním 
výuky na VŠ. Usnesení ze 160. zasedání Pléna ČKR bude Přílohou zápisu.  

▪ Informace z jednání s Koordinační odborovou radou VUT ke Kolektivní smlouvě konané dne 
16. 4. 2021: došlo k dohodě týkající se benefitů – zvýšení hodnoty stravenky na 120,- Kč. Neu-
važuje se o zavedení stravovacího paušálu zaměstnancům VUT. 

 

➢ Prorektorka Režňáková 

▪ Minulý týden bylo pozastaveno poskytování podpory z Fondu OA ve formě úhrady publikačních 
poplatků z Fondu OA (viz zápis z KR 13. 4. 2021). Otázkou podpory z Fondu OA se vedení VUT 
zabývalo na základě informace, která zazněla na jednání RVH. Vedení rozhodlo nejdříve o za-
stavení úhrady publikačních poplatků pro časopisy vydávané v nakladatelství MDPI, kterého se 
upozornění týkalo (a to od 1. 4. 2021). K úplnému zastavení poskytování podpory z Fondu OA 
došlo na základě upozornění děkana FEKT na podezřelé praktiky dalších vydavatelství, kterým 
je publikační podpora z Fondu OA poskytována. Tyto informace si vyžadují podrobnější prově-
ření. Dále bylo rozhodnuto o ustanovení pracovní skupiny, která se bude věnovat diskusi dalšího 
směřování podpory otevřeného publikování na VUT.  

▪ Po různých problémech a prodlevách se povedlo zabezpečit on-line přístup k ČSN pro studenty 
a zaměstnance VUT. Informace k přístupu lze najít na stránkách Ústřední knihovny: 
https://www.vutbr.cz/uk/eiz/databaze/csn  

▪ Ústřední knihovna zajistila zkušební přístup do SciVal, a to v termínu od 7. 4. do 5. 5. 2021 

(SciVal je analytický nástroj společnosti Elsevier umožňující přístup k hodnocení publikačních 

výstupů v databáze SCOPUS). Vstup do databáze je zajištěn pro počítačovou síť VUT: 

www.scival.com. Pro VUT byly uspořádány dva webináře, které zájemce s tímto nástrojem se-

známí od základů až po specializované analýzy. Pokud máte zájem seznámit se s nimi, obraťte 

se na Mgr. Drabantovou, ÚK (drabantova@vut.cz).  

 

https://www.vutbr.cz/uk/eiz/databaze/csn
http://www.scival.com/
mailto:drabantova@vut.cz
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➢ Prorektor Doupovec 

▪ Shrnutí vyjádření F/S k podnětu děkana FSI týkajícího se vložení jednoho týdne mezi konec 
zkouškového období ZS a začátek výuky LS: 
o PRO vložení jednoho týdne: FSI, FCH, FA, FAVU,  
o PROTI: FAST, FEKT, FP, USI, CESA, nevyjádřil se FIT. 
o Závěr: Časového harmonogramu běžícího akademického roku se to již netýká, pro příští 

akademický rok již byl časový harmonogram rovněž vydán (bez 1 týdne navíc), viz Příloha 
č. 1 k Rozhodnutí 24/2017. O navrhované změně lze uvažovat v budoucnosti. Pokud by však 
došlo k posunutí začátku výuky LS, tak se logicky posune i konec výuky, takže by byly později 
státnice i promoce. 

▪ Distanční vzdělávání: Prorektor vede rozvojové projekty na podporu distančního vzdělávání, při-
čemž FSI, FP, FCH a ÚSI mají v plánu akreditovat studijní program plně v distanční formě, je to 
součástí Strategického plánu VUT. Distanční vzdělávání může představovat zajímavý segment 
na trhu VŠ vzdělávání. Pro akreditaci studijních programů v distanční formě dosud v ČR neexis-
tují standardy, žádná technická VŠ momentálně nemá akreditovaný studijní program v distanční 
formě. Prvním krokem je na VUT analýza metod distančního vzdělávání včetně MOOC kurzů 
zahraničních vysokých škol. Dne 15. 4. 2021 k tomu proběhla první porada zástupců FSI, FP, 
FCH a ÚSI. Na poradě zazněl rovněž návrh vytvořit jeden mezifakultní studijní program plně 
v distanční formě. 

▪ Ředitelka odboru vysokých škol K. Gondková zaslala dne 19. 4. 2021 prorektorům vysokých škol 
následující informaci: „Od 26. 4. 2021 bude možná prezenční účast studentů v posledních ročnících na 
praktické, laboratorní, experimentální a umělecké výuce a praxi. Konkrétně bude možná:  účast na klinické 
a praktické výuce a praxi studentů posledních ročníků, účast na klinické a praktické výuce a praxi studentů 
všech ročníků studijních programů všeobecné lékařství, zubní lékařství, farmacie a dalších zdravotnických 
studijních programů a studentů, vykonávajících pedagogickou praktickou výuku a praxi v mateřských, zá-
kladních a středních školách nebo školských zařízeních pro výkon ústavní a ochranné výchovy a účast na 
individuálních konzultacích nebo při poradenských službách (pouze jeden student a jeden akademický 
pracovník nebo jiná osoba). Dále bude možné konat zkoušky za účasti max. 10 osob a přijímací zkoušky 
za účasti max. 20 osob v místnosti. Nyní dochází k projednávání návrhu protiepidemických opatřeních 
s Ministerstvem zdravotnictví, které připravili odborníci z lékařských fakult, kde se řeší mj. i specifikace 
povinných rozestupů a dalších režimových opatření. Po schválení tohoto dokumentu od MZd Vám ho bu-
deme distribuovat. Pro studenty, kteří se budou účastnit výuky a zkoušek, bude možné ubytování na ko-

lejích a stravování v menze.“ Tato informace byla předána děkanům a ředitelům VŠ ústavů, připra-
vuje se aktualizace příslušného rozhodnutí rektora a dále aplikace na elektronickou evidenci tes-
tovaných studentů. 

Následovala krátká diskuse účastníků zasedání týkající se možnosti prezenční výuky na F/S VUT, 
v jejímž průběhu vystoupili zejména doc. Jaroš, doc. Steinbauer a prorektor Doupovec. 
 

➢ Prorektor Grmela 

▪ V pátek 26. 3. 2021 proběhlo vyhodnocení druhé etapy soutěže Cena podnikavosti studenta 
VUT, kde bylo hodnoticí komisí složenou ze zástupců JIC a VUT zhodnoceno 17 projektů. 
Všechny podané projekty byly řádně prezentovány a posouzeny. Porota se dohodla, že pošle do 
třetího kola 10 projektů, které bude rovnoměrně finančně podporovat (40 000,- Kč). Vyhodnocení 
třetí fáze soutěže se uskuteční na podzim 2021. Poděkování za organizaci hodnocení pí. Dole-
žalové a pí. Indruchové za výběr členů panelu a organizaci celodenního jednání. 

▪ Na MŠMT bylo zasláno vyhodnocení SpV VUT (počty projektů, finance a nejdůležitější výsledky, 
které byly dodány z fakult a součástí). Finální termín k odeslání – 31. 3. 2021, bylo zasláno 
datovou zprávou. 

▪ Zveřejněny výsledky TAČR ÉTA: ÚSI uspělo ve 2 a FP v 1 projektu výzvy TAČR Éta z celkem 3 
projektů, ve kterých VUT uspělo jako hlavní řešitel (celkem 4 včetně spolunavrhovatele). 

▪ Proběhlo zasedání AIP – potvrzeno kolektivní členství VUT, AIP vydává odborný časopis Ino-
vace, dělá organizace a popularizace výsledků VaV, kam VUT má přístup, každoroční soutěž 
o Inovační produkt roku a organizace seminářů a workshopů na aktuální témata. 
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▪ V souvislosti s končícím funkčním obdobím členů předsednictva Technologické agentury České 
republiky (dále jen „TAČR“) ke dni 12. října 2021 vyhlašuje předseda Vlády a předseda Rady 
pro výzkum, vývoj a inovace, v souladu s příslušnými předpisy, výzvu k podávání návrhů na 
3 členy / členky předsednictva TA ČR. Návrhy se podávají elektronicky do 31. 5. 2021. Celý text 
výzvy zaslán na F/S. 

▪ Ukončeno projednání VR VUT navrhovaných členů RVH (viz návrh rektora, který dnes AS VUT 
projednává), souhlas vyslovilo 44 členů VR, jeden neodpověděl. Návrh byl projednán a schválen. 

▪ Dne 9. 4. 2021 proběhla finální oponentura celouniverzitního projektu TAČR GAMA 1, 
TG01010054, výsledek – projekt splněn ve všech kritériích. Projekt pod názvem VUT Šance byl 
řešen v období 10/2014-09/2019.  

▪ Na kolegiu rektora bude prorektor informovat o předávání výsledků do RIV, objevují se postupy, 
které neodpovídají podmínkám, jak výsledky do RIV odesílat.  

 

➢ Prorektor Hirš 

▪ Program Erasmus+ na období 2021-2027: Byla zveřejněna pravidla pro nové programové období 
pro program Erasmus+ 2021-2027. Vybrané základní informace týkající se změn a nabídky pro-
gramu jsou:  
- Rozpočet 26,2 miliard EUR doplněný o částku cca 2,2 miliardy EUR z vnějších nástrojů EU.  
- Hlavními prvky nového programu jsou: Inkluzivní, Digitální a Zelený Erasmus+.  
- Novinky jsou: Intenzivní studentské blended programy, rozvoj iniciativy „Evropské univer-

zity“, rozvoj Center excelence odborného vzdělávání, novinky v programu Erasmus Mundus. 
Termíny uzávěrek žádostí: KA1 (květen), KA2 (květen a září), KA3 (červen). OZV podrobně in-
formoval zástupce F/S, komunikace s F/S k prvním výzvám již probíhá. 

▪ Evropská univerzita EUST: Dne 14. 4. 2021 proběhlo online setkání, kterého se zúčastnili vybraní 
zástupci vedení VUT a dotčených odborů a součástí. Zápis je k dispozici na SharePointu OZV. 
Bude následovat (koncem dubna/začátkem května dle hlasování) on-line setkání týkající se za-
pojení VUT do Evropské univerzity EUST s koordinátory pracovních skupin na VUT a zástupci 
F/S. Apelace na senátory k aktivnímu přístupu k iniciativě Evropských univerzit na VUT.  

 

➢ Prorektor Hruška 

▪ Vzhledem k blížícímu se návratu některých studentů VŠ do výuky se v rámci Informačního sys-
tému VUT připravuje nová aplikace pro studenty týkající se požadavků na plnění nařízení vlády 
ČR související s návratem části studentů VUT do výuky (tj. např. přístupu studentů VUT do budov 
laboratoří nebo ke zkouškám). Aplikaci bude potřeba uvést do provozu během velmi krátké doby 
(cca 1 dne).  CVIS se snaží o co nejrychlejší realizaci zprovoznění aplikace, která bude v někte-
rých případech hodně podobná s aplikacemi již vytvořenými pro zaměstnance VUT. Složitější 
budou věci týkající se zahraničních studentů (čárové kódy), takové ještě připraveny nebyly, takže 
jejich vytvoření bude zřejmě nějakou dobu trvat.  

 

➢ Kvestor Janíček  

▪ Preventivní a periodické pracovně-lékařské prohlídky: V souvislosti s ukončením nouzového 
stavu dne 11. 4. 2021 je nezbytné zajistit odložené preventivní a periodické pracovně-lékařské 
prohlídky. V souvislosti se vznikem a trváním nouzových stavů došlo k zákonné úpravě povin-
nosti provádět vstupní a periodické prohlídky u zaměstnanců, kteří v mezidobí nastoupili, nebo 
jim vznikla povinnost absolvovat periodickou pracovně lékařskou prohlídku. Úprava předpokládá 
výjimku z povinnosti takovou prohlídku absolvovat v období nouzových stavů, a to až 90 dnů ode 
dne následujícího po skončení nouzového stavu. V této souvislosti byl přijat Dodatek č. 1 ke 
Směrnici č. 18/2017 Zajištění pracovnělékařských prohlídek. Podstatou novely je to, aby admi-
nistrativní pracovníci v první kategorii mohli absolvovat prohlídky u svých registrujících lékařů. 
Dodatek směrnice – viz příloha 8e k Zápisu z kolegia rektora č. 8 ze dne 13. 4. 2021.  

▪ Očkování zaměstnanců VUT: V návaznosti na anketu zaměstnanců provedenou v polovině 
března 2021 se vzhledem k velkému zájmu zaměstnanců o očkování podařilo vyjednat možnost 

https://vutbr.sharepoint.com/sites/OZV2/SitePages/European-University-Iniciative.aspx
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v náhradním režimu očkovat zaměstnance VUT primárně po věkových kategoriích. Během to-
hoto týdne bude dokončeno kompletní naočkování věkové kategorie zaměstnanců 65+, ve čtvr-
tek běží poslední skupina těchto zaměstnanců. Od pátku bude otevřeno očkování zaměstnanců 
ve věkové kategorii 60+. Rychlost očkování je vázána na dostupnost očkovacích látek – v pří-
padě jejich dostupnosti je možné zorganizovat očkování ve velmi krátkém čase.  

Dále se uskutečnila diskuse týkající se proočkování zaměstnanců a testování studentů VUT, v jejímž 
průběhu vystoupili zejména doc. Steinbauer, doc. Apeltauer, RNDr. Popela, doc. Jaroš a prorektor 
Doupovec. Diskuse se dále týkala možnosti zahájení prezenční výuky na fakultách, tento požadavek 
se týká zejména Fakulty chemické, kde se připravuje návrat studentů do laboratorní výuky.  
 

➢ Tisková mluvčí Mgr. Koudelová – omluvena 

▪ Monitoring – viz příloha k zápisu – rozeslán členům AS VUT e-mailem dne 19. 4. 2021.  
 

➢ Informace vedoucí OMVV Ing. Herrmannové 

▪ Vzhledem k tomu, že slavnostní zasedání Akademické obce VUT v roce 2020 se z důvodu pan-
demie neuskutečnilo, a nebylo možné jeho uspořádání ani v jarních měsících 2021, předání 4 
zlatých, 6 stříbrných a 6 stříbrných medailí za pomoc při jarních měsících pandemie v roce 2020 
proběhne za přítomnosti rektora Štěpánka dne 5. 5. 2021 na Rektorátě ve velké zasedací míst-
nosti ve třech časových úsecích. O předání všech dalších ocenění, tj. Stříbrné medaile pro týmy, 
Pamětní medaile, Čestná uznání, Ceny rektora studentům a Nejlepší pedagog byli požádáni dě-
kani a ředitelé součástí. Všichni ocenění obdrží dopis od rektora s informací o tom, že jim oce-
nění předá děkan nebo ředitel F/S. Odbor připraví a doručí Stříbrné a Pamětní medaile a všem 
oceněným (medailím i ostatním cenám) také diplomy v deskách.  

▪ Od organizátorů veletrhů Gaudeamus obdržel OMVV termíny, a sice Bratislava 5. – 7. října 2021, 
Nitra 10. – 11. listopadu 2021, Brno 23. -26. listopadu 2021, Praha 18. – 20. ledna 2022. 
 

➢ Kancléř Gregorek 

▪ Respilon – dokončení kauzy: Kancléř informoval o uzavření kauzy Respilon, která vznikla v loň-
ském roce. Na společném jednání se zástupci Respilonu formuloval rektor tři požadavky: 

- aby byly staženy veškeré informace o spolupráci s VUT z webových stránek a propagačních 
materiálů Respilonu, 

- aby bylo zveřejněno prohlášení Respilonu, kterým bude uvedeno na pravou míru, že VUT 
neprovádělo testování propustnosti virů na produktech Respilonu, 

- aby byla dořešena správa práv duševního vlastnictví. 
Respilon z vlastní iniciativy poté nabídl úhradu daru ve prospěch FSI VUT, protože fakulta evi-
dovala neuhrazenou pohledávku po právním předchůdci Respilonu, která nikdy nebyla uhra-
zena. Na základě opakovaných vyjednávání bylo dosaženo všech požadavků rektora a současně 
došlo k úhradě daru ze strany Respilonu. FSI je v této věci informována a předem dohody kon-
zultovala a odsouhlasila. Bylo rovněž připraveno společné tiskové prohlášení, které připomínko-
vala rovněž tisková mluvčí. Toto prohlášení je prozatím neaktivní a bude použito v případě, že 
VUT či Respilon budou kontaktováni ze stran medií. 

 
 

5. INFORMACE Z RVŠ 
 
Člen Předsednictva RVŠ (dále P RVŠ) RNDr. Popela informoval o zasedání P RVŠ konaném dne 
15. 4. 2021; na programu jednání byly následující body:  

Informace z užšího P RVŠ – prof. Pospíšil:  
Očkování / testování / náklady: P RVŠ přijalo níže uvedené usnesení.  

„Předsednictvo Rady VŠ bere na vědomí Zprávy z užšího předsednictva Rady VŠ. Předsednictvo Rady VŠ 
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požaduje, aby Vláda ČR co nejdříve umožnila návrat studentů VŠ pro realizaci jejich praktické výuky dle plánu 
připraveného MŠMT. Předsednictvo Rady VŠ důrazně žádá ministerstvo zdravotnictví, aby co nejdříve umož-
nilo očkování zaměstnanců vysokých škol pro bezpečné zajištění nezbytné výuky obdobně, jak je tomu v 
případě regionálního školství. Předsednictvo Rady VŠ požaduje, aby Vláda ČR uplatňovala rovný přístup při 
kompenzaci nákladů VŠ na povinné testování zaměstnanců a bylo možné hradit toto testování v rámci zdra-
votního pojištění. Vzhledem k tomu, že v současné době dochází ke ztrátám ve výnosech VŠ a propadu ve 
financích VŠ při nesnížených nákladech na realizaci výuky, Předsednictvo Rady VŠ žádá také o dostatečnou 
kompenzaci nákladů na plánované povinné testování studentů. Předsednictvo Rady VŠ nominuje do schva-
lovací komise pro Visegrádská stipendia 2021: Mgr. Lucii Cviklovou, M.A., Ph.D., JUDr. Ing. Mgr. Marka Ho-
dulíka, PhDr. Petra Justa, Ph.D., doc. PhDr. Evu Křížovou, Ph.D. a doc. Ing. Ľubomíra Sklenku, Ph.D.“ 

RNDr. Popela sdělil, že se objevují stanoviska užšího P RVŠ, která jsou formulována jako stanoviska 
celého P RVŠ. Na P RVŠ byl vznesen požadavek, aby tato stanoviska byla prezentována výhradně 
jako stanoviska užšího P RVŠ.  

Informace o činnosti SK RVŠ: SK RVŠ přijala stanovisko k ČT. Na základě žádosti předsedy SK 
RVŠ Ing. Farníka proběhla o této záležitosti podrobná diskuse a následně po široké diskusi přijalo 
P RVŠ podpůrné stanovisko – viz níže uvedené usnesení:  

„Předsednictvo Rady VŠ bere na vědomí informace ze Studentské komory Rady VŠ. Předsednictvo Rady 
VŠ podporuje usnesení Studentské komory Rady VŠ k výběru členů Rady České televize.“ 

RNDr. Popela na jednání P RVŠ sdělil, že dle jeho názoru se do značné míry jedná o stanovisko 
politické a požádal, aby tedy byla prezentována také jiná politická stanoviska.   

Ekonomické informace – JUDr. Valová: Informovala formou prezentace o mzdách ve školství, po-
rovnala průměrnou měsíční mzdu ze státního rozpočtu včetně ESF ve školství s průměrnou mzdou 
v ČR. Konstatovala, že v r. 2020 byla nominální mzda VŠ zaměstnanců oproti průměrné mzdě v ČR 
o 1,4procentního bodu nižší a reálná mzda poklesla o 1,3procentního bodu. Porovnala průměrnou 
měsíční mzdu VŠ zaměstnanců s průměrnou měsíční mzdou v regionálním školství a konstatovala, 
že nominální mzdy i reálné mzdy byly v r. 2020 vyšší u pedagogů SŠ. Následně se věnovala rozpětí 
mezd v roce 2020 na jednotlivých VŠ. P RVŠ přijalo níže uvedené usnesení.  

„Předsednictvo Rady VŠ bere na vědomí informaci o vývoji mezd ve školství za rok 2020 a ukládá užšímu 
Předsednictvu Rady VŠ využít těchto podkladů k informování veřejnosti.“ 

Legislativa – JUDr. Hodulík: Informoval o jednání pracovních komisí legislativní a pro vědeckou čin-
nost, které se uskutečnilo dne 9. 4. 2021 on-line formou týkající se problematiky vládní novely zá-
kona č. 130/2002 Sb., o podpoře vědy a výzkumu v.z.p.p. (sněmovní tisk č. 1118). Komise společně 
označily za problematické čtyři pasáže předložené novely, JUDr. Hodulík podrobněji popsal dopo-
ručení komisí k jednotlivým bodům. Následovalo hlasování o jednotlivých návrzích komisí, kde P 
RVŠ přijalo následující usnesení:  

„Předsednictvo Rady VŠ podporuje stanovisko odborných komisí legislativní a pro vědeckou činnost týkající 
se vhodnosti úprav vládního návrhu novely zákona 130/2002 Sb., o podpoře vědy a výzkumu (ST 1118). Jedná 
se o úpravy návrhu směřující k zachování organizační složky ministerstva jako samostatného příjemce podpor 
ve vědě a výzkumu, zachování zákonné definice smluvního výzkumu, ponechání zákonného ukotvení speci-
fického vysokoškolského výzkumu a adresné alokace těchto prostředků, a dále změny textace vládní novely 
směřující k vynechání chybného překladu čl. 2 bodu 85 Nařízení Komise (EU) č. 651/2014 "industry research" 
coby "průmyslového výzkumu" a jeho nahrazení pouhým odkazem na Nařízení. V posledním zmíněném bodě 
Předsednictvo Rady VŠ požaduje opravu českého překladu příslušného Nařízení a jeho uvedení do souladu 
s významy vyplývajícími z anglické a německé jazykové verze tohoto Nařízení.“ 

JUDr. Hodulík dále upozornil na nutnost vrátit se k zákonu o místních poplatcích a poplatku z po-
bytu, který je od roku 2020 vyměřován i na VŠ kolejích při ubytování studentů kratším než 60 dnů 
a může činit až 50 Kč denně. Zejména s plánovaným návratem studentů k prezenční výuce v zá-
věru semestru se tento problém stává aktuálním. Zařazení VŠ kolejí mezi subjekty povinné popla-
tek vybírat považuje za nesystematické a sociálně necitlivé ve vztahu ke studentům. V této souvis-
losti zmínil ST 777, který je ve Sněmovně před prvním čtením a který problém řeší. Vyzval členy 
k podpoře tohoto návrhu. Předsednictvo Rady VŠ po proběhlé diskusi přijalo následující usnesení:  

„Předsednictvo Rady VŠ nesouhlasí se zařazením vysokoškolských kolejí mezi subjekty povinné vybírat a obci 
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odvádět poplatek z pobytu u krátkodobého ubytování studentů kratšího 60 dnů. V této souvislosti podporuje 
poslaneckou iniciativu poslanců Feriho, Raise, Valachové, Gazdíka, Rakušana, Baxy, Miholy, R. Fialy, Aulické 
Jírovcové a dalších na úpravu tohoto stavu (ST 777) a žádá členy zákonodárných sborů o podporu a urychlené 
projednání tohoto návrhu“. 

Příprava programového prohlášení RVŠ: Předseda RVŠ prof. Pospíšil představil Program RVŠ ve 
verzi, která prošla připomínkami a doplněními ze strany předsedů pracovních komisí. Následně zmí-
nil data harmonogramu přípravy Programového prohlášení. Proběhla diskuse k jednotlivým oblas-
tem Programu a následně bylo přijato usnesení:  

„Předsednictvo Rady VŠ projednalo teze Programu Rady VŠ, vyzývá členy Rady VŠ, aby do 3. května uplatnili 
své připomínky, a ukládá programové komisi zapracovat připomínky a do 17. května připravit konečnou po-
dobu Programu Rady VŠ pro rozeslání Sněmu Rady VŠ“.  

Výsledek hospodaření RVŠ za r. 2020 a návrh rozpočtu na r. 2021: Uskutečnila se poměrně široká 
diskuse o hospodaření RVŠ, kam každá VŠ přispívá svým příspěvkem. Na návrh z pléna bylo od-
hlasováno, že výsledky hospodaření RVŠ a plán rozpočtu RVŠ na rok 2021 bude předložen na 
některém z dalších zasedání P RVŠ, po předchozím projednání v EK RVŠ. Předseda SK RVŠ Ing. 
Farník předložil přehled hospodaření SK RVŠ za r. 2020 a rozpočet SK RVŠ na rok 2021. P RVŠ 
přijalo následující usnesení:  

„Předsednictvo Rady VŠ schvaluje Výsledky hospodaření Studentské komory Rady VŠ za rok 2020 a rozpo-
čet Studentské komory Rady VŠ na rok 2021“. Předsednictvo Rady VŠ ukládá ekonomické komisi připravit 
pro příští jednání Předsednictva Rady VŠ stanovisko k hospodaření Rady VŠ za rok 2020 a návrhu finanč-
ního plánu na rok 2021, současně předložit i návrh podrobnější metodiky zpracování obou těchto materiálů 
pro příští léta.“ 

Člen SK RVŠ za VUT Bc. Martin Horváth informoval o zasedání SK RVŠ, které se konalo minulé 
pondělí, bylo projednáváno zapojení zástupců komory do několika dalších skupin, a to konkrétně do 
participační skupiny pro reformu pregraduální přípravy učitelů a na evropské úrovni do pracovní 
skupiny pro implementaci boloňského procesu v rámci Bologna follow up group. Dále byli členové 
SK RVŠ na zasedání informováni o rozeslání dotazníku, který má za cíl zmapovat situaci doktorandů 
na fakultách českých univerzit, o dotazníku byl minulý týden informován i předseda ČKR. Důležitým 
bodem bylo projednání a schválení Zprávy o hospodaření SK RVŠ za rok 2020 a projednání 
a schválení Rozpočtu SK RVŠ na rok 2021. V rámci komisí a pracovních skupin se řeší příprava na 
evropskou konferenci pro doktorandy Eurodoc a přípravy na Cenu Jana Opletala.  

Bc. Hodulíková (zástupkyně za člena SK RVŠ za VUT) sdělila bližší informace týkající se přijatého 
usnesení SK RVŠ o Radě ČT na podporu Akademického senátu Divadelní fakulty JAMU, která vy-
slovila své znepokojení nad sílícími snahami o oslabení nezávislosti a životaschopnosti veřejnopráv-
ních médií, jež jsou nenahraditelnou součástí demokratické společnosti. Současně SK RVŠ apelo-
vala na PSP ČR, aby při výběru členů Rady České televize zohlednila schopnosti a kompetence 
jednotlivých kandidátů a zachovala tak nezávislost České televize. 

Ing. arch. Galeová informovala o společném jednání komise RVŠ pro umělecké školy a fakulty 
s předsedkyní ekonomické komise RVŠ k podnětům zaslaných při sběru pro formování strategic-
kých priorit komisí a průniku témat. V diskusi se podrobně věnovali problematice KENu a součas-
nému významu pro financování studijních programů, existenci metodiky MŠMT pro stanovení KEN. 
Z diskuse vyplynulo, že KEN v současnosti není nástrojem pro řešení financování uměleckých vy-
sokých programů. Další diskuse byly věnovány zaměření financování přes výkonové ukazatele RUV 
– jejich roli ve výkonové části normativního rozpočtu a ukazateli FUČ, jeho dalšího zpřesňování 
a definování jeho ukazatelů. Možnosti rozvoje FUČ jsou v absolutní výši rozpočtové alokace do FUČ 
(v současnosti 100 mil. ročně) a právě ve vnitřních parametrech FUČ. Diskuse se zaměřovala na 
parametr počtu studentů na jednoho pedagoga (náročnost menších studijních skupin a individuální 
výuky se propisuje do nižší průměrné mzdy UVŠ). Komise UVŠ se dohodla na spolupráci s EK RVŠ 
na zpracování kompletní analýzy za segment uměleckého vysokého školství, vytvoření podkladu 
pro zjištění dat na jednotlivých fakultách. Členové komise UVŠ získají potřebné údaje na fakultách, 
komise UVŠ předá kompletní data EK do konce května tak, aby mohly být využity pro rozpočtová 
jednání a pro srovnávací analýzu mzdové problematiky VŠ po jednotlivých vzdělávacích oblastech.  
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V oblasti výzkumu a tvůrčí činnosti projednala komise problematiku formování nové Rady RUV a po-
třeby zastoupení RVŠ, v oblasti výzkumných programů komise projednala návaznost návaznosti 
programu TAČR SIGMA na TAČR ÉTA. Směřování komise vede k formulacím pilířů akčního plánu 
pro rok 2021. 
 
 

6. INFORMACE SK AS VUT 
 
V zastoupení předsedkyně SK AS VUT Ing. Kruljacové sdělila Ing. Konečná, že nejsou nové infor-
mace.   

 

7. ZÁMĚR REKTORA JMENOVAT NOVÉ ČLENY RVH VUT V BRNĚ 
 
Žádost rektora Štěpánka o souhlas ke jmenování nových členů RVH VUT předložila z pověření rek-
tora pí. Doležalová – žádost rozeslána e-mailem všem členům AS VUT dne 31. 3. 2021.  Tito noví 
členové nahradí členy RVH VUT, jimž končí funkční období ke dni 14. 5. 2021.  Součástí příloh jsou 
odkazy na příslušné paragrafy zákona a seznam všech nově navržených členů RVH VUT, včetně 
data, kdy byly jejich nominace projednány příslušnými orgány a CV všech navržených na jmenování.   

Návrh rektora na jmenování nových členů RVH VUT od 15. 5. 2021 

Návrh rektora VUT   prof. RNDr. Miroslav Doupovec, CSc., dr.h.c.   
Nominace AS VUT   prof. Ing. Josef Štětina, Ph.D.  

AS VUT č. 2/2021 dne 23. 2. 2021 (UAS 20) 
    Ing. Anna Kruljacová, MSc.  

AS VUT č. 2/2021 dne 23. 2. 2021 (UAS 20) 
Nominace VR VUT  prof. Ing. Jindřich Petruška, CSc.  
    VR VUT dne 19. 3. 2021 

    doc. Ing. et Ing. Stanislav Škapa, Ph.D. 
    VR VUT dne 19. 3. 2021 

Předseda AS VUT Hanáček na dnešním zasedání AS zrekapituloval příslušné ustanovení zákona 
o VŠ č. 111/1998 Sb. – viz: AS VUT dle § 9 odst. 1 písm. f) zákona o vysokých školách (č. 111/1998 Sb.): 
f) dává rektorovi předchozí souhlas ke jmenování a odvolání členů vědecké rady, umělecké rady nebo 
akademické rady veřejné vysoké školy (dále jen „vědecká rada veřejné vysoké školy“), členů rady pro 
vnitřní hodnocení a členů disciplinární komise veřejné vysoké školy. 

Dále doc. Hanáček sdělil, že hlasování o schválení nominace navržených členů RVH VUT bude 
probíhat tajným hlasování a AS VUT bude nejprve muset schválit usnesení týkající se zkrácení 
předkládací lhůty. Předseda AS Hanáček vznesl dotaz, zda se chtějí členové AS VUT k předlože-
nému návrhu na dnešním zasedání ještě vyjádřit. Vzhledem k tomu, že členové AS VUT nevznesli 
žádné připomínky, bylo přistoupeno k hlasování o schválení níže uvedených dvou usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 6: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání žádosti rektora o jmenování nových členů Rady pro vnitřní hodnocení VUT.  
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 7: TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT dává rektorovi VUT předchozí souhlas ke jmenování nových členů Rady pro 
vnitřní hodnocení VUT:       Hlasování: pro – proti – zdržel se 
Návrh rektora VUT  prof. RNDr. Miroslav Doupovec, CSc., dr.h.c.   23 – 0 – 1 
Nominace AS VUT  prof. Ing. Josef Štětina, Ph.D.      22 – 0 – 2 
   Ing. Anna Kruljacová, MSc.      19 – 1 – 4  
Nominace VR VUT prof. Ing. Jindřich Petruška, CSc.     24 – 0 – 0  
   doc. Ing. et Ing. Stanislav Škapa, Ph.D.   23 – 1 – 0 
Všichni navržení byli schváleni.  
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8. NÁVRH REKTORA NA JMENOVÁNÍ NOVÉHO ČLENA VĚDECKÉ RADY VUT 
 
Návrh rektora na jmenování nového členy Vědecké rady VUT v Brně – ředitele ÚSI prof. Ing. Karla 
Pospíšila, Ph.D., LL.M. – byl rozeslán všem členům AS VUT e-mailem dne 29. 3. 2021.  

Doc. Hanáček na dnešním zasedání AS sdělil, že hlasování o schválení jmenování navrženého 
člena VR VUT prof. Pospíšila bude probíhat tajným hlasování a AS VUT bude také nejprve muset 
schválit usnesení týkající se zkrácení předkládací lhůty. AS VUT dále hlasoval o schválení níže 
uvedených dvou usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 8: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání žádosti rektora o jmenování nového člena Vědecké rady VUT prof. Pospíšila.  
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 9: TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT dává rektorovi VUT předchozí souhlas ke jmenování nového člena Vědecké 
rady VUT prof. Ing. Karla Pospíšila, Ph.D., LL.M.    
Hlasování: pro – 23 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

9. VÝROČNÍ ZPRÁVA O ČINNOSTI VUT V BRNĚ ZA R. 2020 – předložení 
 
Návrh Výroční zprávy o činnosti VUT v Brně za rok 2020 předložil rektor Štěpánek dne 15. 4. 2021, 
návrh byl bezprostředně rozeslán e-mailem všem členům AS VUT. Tisková mluvčí Mgr. Koudelová 
ve svém e-mailu sdělila, že tento návrh byl zpracován zatím ve verzi před grafickou úpravou, finální 
verzi ve formátu „pdf“, včetně grafických úprav, bude po dohodě s předsedou AS doc. Hanáčkem 
zaslána AS VUT v pondělí 26. 4. 2021. Lze tedy předpokládat, že schvalování této výroční zprávy 
proběhne na květnovém zasedání AS VUT.  

Kvestor Janíček sdělil, že včera byla dokončena také Výroční zpráva o hospodaření VUT v Brně za 
r. 2020, bude co nejdříve rozeslána všem členům AS a lze předpokládat, že bude projednána / 
schválena na květnovém zasedání AS VUT, po jejím projednání ekonomickou komisí AS VUT. 
 
 

10. EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI  
 

 Rozpočet VUT v Brně pro r. 2021 – Informace z jednání EK AS VUT 

Na minulém zasedání AS VUT schválil AS VUT Pravidla sestavení rozpočtu VUT v Brně pro r. 2021. 
Probíhá příprava zpracování návrhu Rozpočtu VUT v Brně, EK AS VUT se prozatím na svých jed-
náních zabývala dílčími tabulkami, které jim poskytl kvestor Janíček – zejména návrhem Centralizo-
vaných prostředků VUT pro r. 2021 (členům EK rozeslán e-mailem dne 4. 3. 2021 spolu s komentá-
řem kvestora). EK AS VUT tento návrh projednávala na svých zasedáních konaných ve dnech 30. 3., 
6. 4. a 13. 4. 2021.  

Na zasedání EK dne 13. 4. 2021 byla členy EK AS VUT schválena níže uvedená usnesení, se 
kterými na dnešním zasedání seznámil členy AS předseda EK AS VUT RNDr. Popela. Výše uvede-
ných jednání EK AS VUT se zúčastnili hosté – nově zvolení členové AS, kteří chtějí v budoucnu 
aktivně v EK AS VUT pracovat, a dále kromě standardní účasti rektora a kvestora se zúčastnili 
zejména prorektoři Hruška, Doupovec, Grmela, ředitel CVIS Ing. Marušinec, vedoucí OMVV Ing. 
Herrmannová a vedoucí Odboru spisové služby Rektorátu Ing. Sedlický. Na základě výše uvede-
ných jednání byly kvestorem Janíčkem zapracovány připomínky vznesené na jednáních komisí.  
 
Usnesení EK AS VUT ze dne 13. 4. 2021 
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Usnesení EK AS VUT č. 1 ze dne 13. 4. 2021: 
Ekonomická komise AS VUT projednala tabulkový dokument týkající se CP – centralizovaných pro-
středků v rozpočtu VUT 2021 ve verzi z 12. 4. 2021 (2 cp2021 rev210221 upr210412.xlsx) a konsta-
tuje, že nemá připomínek k položkám uvedeným v listu "KaM". 
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  
Hosté – hlasování: pro – 4 hlasy, proti 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  
 
Usnesení EK AS VUT č. 2 ze dne 13. 4. 2021: 
Ekonomická komise AS VUT projednala tabulkový dokument týkající se CP – Centralizovaných pro-
středků v rozpočtu VUT 2021 ve verzi z 12. 4. 2021 (2 cp2021 rev210221 upr210412.xlsx) a konsta-
tuje, že souhlasí s položkami uvedenými v listu "malé INV Akce odsouhlasené SK" po zapracování 
vznesených připomínek.  
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  
Hosté – hlasování: pro – 4 hlasy, proti 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  
 
Usnesení EK AS VUT č. 3 ze dne 13. 4. 2021: 
Ekonomická komise AS VUT projednala tabulkový dokument týkající se CP – Centralizovaných pro-
středků v rozpočtu VUT 2021 ve verzi z 12. 4. 2021 (2 cp2021 rev210221 upr210412.xlsx) a konsta-
tuje, že souhlasí s položkami uvedenými v listu "velké opravy odsouhlasené SK" po zapracování 
vznesených připomínek. 
Hlasování: pro – 15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  
Hosté – hlasování: pro – 4 hlasy, proti 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  
 
Usnesení EK AS VUT č. 4 ze dne 13. 4. 2021: 
Ekonomická komise AS VUT žádá pana kvestora o poskytnutí informace pro následující zasedání 
EK o dosavadním průběhu projektu elektronického oběhu dokladů na VUT včetně harmonogramu 
projektu pro následující období. 
Hlasování: pro – 14 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  
Hosté – hlasování: pro – 4 hlasy, proti 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  
 
Prezentace kvestora Janíčka a prorektora Doupovce – Financování studií 2021: 
Následovala prezentace kvestora Janíčka a prorektora Doupovce, kteří společně prezentovali zá-
věry stanovisek děkanů a ředitelů VŠ ústavů k prezentaci analýzy provedené na KR dne 30. 3. 2021. 
Prezentace spolu se shrnutím stanovisek F/S je uvedena v příloze zápisu z kolegia rektora č. 8. ze 
dne 13. 4. 2021 (viz přílohy 8.A, 8.B a 8.3).  Součástí prezentace je rovněž i obraz matriky studií 
SIMS k 31. 10. 2020 s počty studií pro jednotlivé F/S, ze kterých MŠMT stanovovalo parametry pro 
rozpočet 2021. 

V následující krátké diskusi vystoupil doc. Jaroš, který poděkoval za nové informace k výpočtu studií 
a vznesl dotaz, zda by nebylo vhodné, aby rektor vydal pro tuto oblast případné rozhodnutí anebo 
doporučení, aby měly fakulty podklad pro to, kolik studentů mohou přijmout a kolik jich budou mít 
financováno z úrovně MŠMT. Děkani fakult v dobré víře přijmou určitý počet studentů a v příštím 
roce jsou podmínky financování z úrovně MŠMT změněny. Kvestor Janíček sdělil, že za tímto úče-
lem je prováděna řada analýz; z praxe vyplývá, že je velmi obtížné predikovat do budoucna finan-
cování studentů v návaznosti na podmínky stanovené MŠMT pro následující roky. Regulovat tuto 
záležitost kvótami je velmi problematické, spíše bude ponecháno na jednání související např. se 
vznikem nových studijních programů.   

Na závěr předseda EK AS VUT RNDr. Popela sdělil, že další jednání EK AS VUT svolá na pátek 
23. 4. 2021, podklady členové EK dostávají v předstihu, aby si je mohli předem prostudovat.  
 

 Majetkoprávní záležitosti – Návrhy vstupů do dvou právnických osob 
 
Majetkoprávní návrhy týkající se vstupů do dvou právnických osob předložil z pověření rektora Ště-
pánka kancléř Gregorek se sdělením, že k projednání těchto bodů není vznesen požadavek na zkrá-
cení předkládací lhůty a lze je tedy projednat na příštím zasedání AS konaném dne 18. 5. 2021.  
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- Vstup do EGVIAFOR2ZE|RO 
Vstup do European Green Vehicles Initiative Association for the 2Zero partnership, se sídlem Ave-
nue de Cortenbergh 66, at B-1000 Brusel, Belgie. 

- VSTUP DO CCAM 
Vstup do Connected, cooperative and automated mobility, se sídlem Avenue de Cortenbergh 66, at 
B-1000 Brusel, Belgie. 

Členové AS VUT vzali výše uvedené návrhy na vědomí s tím, že budou po projednání v EK AS VUT 
projednány / schváleny na příštím zasedání AS VUT v květnu.  
 
 

11. LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI 
 

 Pracovní návrh Harmonogramu volby kandidáta na jmenování rektorem VUT pro 
funkční období únor 2022 až leden 2026 – diskuse  

 
Předseda AS VUT Hanáček zaslal dne 19. 4. 2021 členům AS VUT pracovní verzi návrhu Harmo-
nogramu volby kandidáta na jmenování rektorem VUT pro funkční období únor 2022 až leden 2026, 
do kterého byly zapracovány připomínky předsedkyně LK AS VUT Mgr. Musilové. Tato verze doku-
mentu byla zaslána také vedoucímu PrO Re Mgr. Sobotkovi k vyjádření.  

Na dnešním zasedání předseda AS Hanáček informoval úvodem členy AS VUT o vyjádření vedou-
cího PrO Mgr. Sobotky, které mu zaslal včera ve večerních hodinách. Mgr. Sobotka konstatoval, že: 
„K harmonogramu nemá připomínky a rozumí důvodům, proč chce AS nechat samotné vyhlášení nově zvole-
nému AS VUT. Pokud stávající AS VUT setrvá v názoru, že tento senát je legitimní až do června 2021, může 
klidně vyhlásit v květnu volby i tento AS (resp. jeho předseda). Ustavující zasedání může proběhnout díky 
upravenému Jednacímu řádu AS VUT on-line, pokud budou trvat omezení přítomnosti studentů, s čímž lze 
vzhledem k současné situaci spíše počítat. Pokud se na konci dubna řeší účast pouze posledních ročníků, lze 
předpokládat, že do léta ke 100 % obnově stavu nedojde. Akademické shromáždění na podzim zcela nepo-
chybně může proběhnout on-line, pokud by bylo chápáno jako zvláštní zasedání AS VUT, pak na něj dopadne 
úprava právě zasedání AS. Pro toto rozhodnutí bude potřeba znát situaci na podzim, zda vůbec budou důvody 
pro svolávání on-line (tzn. zda budou vůbec splněny podmínky, tj. omezení přítomnosti studentů).“ 

Následovala diskuse členů AS VUT, v jejímž úvodu předsedkyně LK AS VUT Mgr. Musilová na dotaz 
předsedy AS doc. Hanáčka týkající se uskutečnění prezenčního anebo distančního zasedání AS 
VUT konstatovala, že dle vyjádření vedoucího PrO Mgr. Sobotky může AS VUT postupovat obojím 
způsobem – podle aktuální epidemiologické situace. Předseda Volební komise VUT pro volby do 
AS VUT Ing. Bradáč sdělil, že je zastáncem prezenčního ustavujícího zasedání AS VUT. Doc. Ha-
náček sdělil, že také o něco více preferuje prezenční formu ustavujícího zasedání AS VUT, ale je 
třeba akceptovat aktuální epidemiologickou situaci a umožnit účast i studentům v AS VUT ze zahra-
ničí. Dále doc. Hanáček apeloval na členy AS VUT, aby na svých příslušných fakultách upozornili 
akademické senáty fakult, aby začaly jednat o jmenování zástupců do Volební komise VUT pro volbu 
kandidáta na jmenování rektorem. Následující diskuse, ve které vystoupili zejména doc. Hanáček, 
Mgr. Musilová a Ing. Krečmer, se týkala zejména termínů uvedených v harmonogramu – podávání 
návrhů kandidátů na rektora a následnému konání akademických shromáždění, zda nebude nutné 
akademická shromáždění konat vzhledem k aktuální epidemiologické situaci pandemie Covid-19 
pouze on-line, anebo v případě, že budou uskutečněny prezenční formou, je třeba předem provést 
zarezervování místností. Mgr. Musilová sdělila, že podle legislativy je nejzazší termín vyhlášení 
volby kandidáta na jmenování rektorem možný až v září, ale vždy bývalo zvykem vyhlašovat volby 
před prázdninami, aby měla akademická obec VUT dostatek času se na volby připravit. Doc. Haná-
ček sdělil, že většinou byla uskutečněna nejvýše tři akademická shromáždění, která se konala v are-
álech, do kterých měli přístup akademičtí pracovníci fakult z jejich bezprostřední blízkosti. Na shro-
mážděních probíhaly debaty členů akademické obce VUT s navrženými kandidáty, proto považuje 
tato shromáždění před volbou kandidáta na rektora za velmi důležitá. Členové AS VUT vzali po 
diskusi výše uvedený první pracovní návrh „Harmonogramu volby kandidáta na jmenování rektorem 
VUT pro funkční období únor 2022 až leden 2026“ na vědomí s tím, že některé záležitosti mohou 
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být na základě dnešní diskuse upraveny / doplněny a harmonogram bude mít stávající AS VUT ještě 
možnost projednávat na jeho posledním zasedání, které se bude konat dne 18. 5. 2021.  
 
 

12. PEDAGOGICKÉ ZÁLEŽITOSTI 
 

 Zpráva o hodnocení výuky v magisterských studijních programech na Ústavu soud-
ního inženýrství v zimním semestru akademického roku 2020/21 

 
Výše uvedenou Zprávu o hodnocení výuky v magisterských studijních programech na ÚSI v zimním 
semestru akad. roku 2020/21, kterou podal ředitel ÚSI prof. Pospíšil, předložil rektor prof. Štěpánek 
AS VUT dne 22. 3. 2021 – bezprostředně rozeslána všem členům AS VUT. Zpráva byla projednána 
a odsouhlasena na kolegiu ředitele ÚSI dne 16. 3. 2021. Na minulém zasedání AS VUT proběhla 
diskuse týkající se směrnice, podle které probíhají zpracování a následné procesy schvalování 
těchto zpráv – viz směrnice č. 73/2017 – článek 5 odst. 6: „Děkan (popř. ředitel VŠ ústavu) předloží 

zprávu k projednání akademickému senátu fakulty (popř. akademickému senátu VUT u studijních programů, 
které nejsou uskutečňovány na fakultách).“ 

Předložený návrh projednala PK AS VUT per rollam a přijala níže uvedené usnesení (výsledek hla-
sování PK zaslal předseda PK AS VUT doc. Steinbauer předsedovi AS VUT Hanáčkovi e-mailem 
dne 4. 4. 2021). PK AS VUT se vyjádřila kladně 5 hlasy ze 7 k hlasování per rollam dne 26. 3. 2021 
a následně proběhlo samotné hlasování o doporučení AS VUT – viz usnesení PK.  

Usnesení PK AS VUT ze dne 30. 3. 2021 (per rollam): 
Pedagogická komise AS VUT doporučuje AS VUT kladně se vyjádřit k předložené Zprávě o hodno-
cení výuky v MSP na ÚSI VUT za ZS 2020/21. Pro další roky doporučuje PK zvážit doplnění zprávy 
vhodnými grafy, které přispějí k celkové lepší přehlednosti dokumentu a budou ilustrovat např. vývoj 
počtu hodnocených předmětů či vyučujících za poslední roky. 
Hlasování: pro – 6 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas.  

Předseda AS VUT Hanáček na dnešním zasedání AS vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT 
k předložené zprávě připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistou-
peno k hlasování o schválení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 10: 
Akademický senát VUT projednal Zprávu o hodnocení výuky v magisterských studijních programech 
na ÚSI v zimním semestru akad. roku 2020/21 bez připomínek.  
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 

 Dodatek č. 1 ke směrnici ÚSI č. 12/2020 „Podmínky pro přijetí ke studiu pro akad. 
rok 2021/2022 v navazujících MSP „Realitní inženýrství, Expertní inženýrství v do-
pravě a Řízení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT   

 
Dodatek č. 1 k výše uvedené směrnici ÚSI předložil z pověření rektora Štěpánka kancléř Gregorek 
e-mailem dne 9. 4. 2021, dokument byl bezprostředně rozeslán všem členům AS VUT. Dodatek řeší 
úpravu podmínek přijetí ke studiu na ÚSI ve smyslu zrušení přijímací zkoušky. 

Předseda AS VUT Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS k předloženému návrhu nějaké při-
pomínky a dále sdělil, že v případě, že bude AS VUT chtít hlasovat o schválení předloženého návrhu 
dodatku na dnešním zasedání, musí být přijato usnesení o zkrácení předkládací lhůty.  Vzhledem 
k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, hlasovali členové AS VUT ihned o schválení dvou níže 
uvedených usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 11: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání Dodatku č. 1 ke směrnici ÚSI č. 12/2020 „Podmínky pro přijetí ke studiu pro 
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akad. rok 2021/2022 v navazujících MSP Realitní inženýrství, Expertní inženýrství v dopravě 
a Řízení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT.  
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 12: 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 1 ke směrnici ÚSI č. 12/2020 „Podmínky pro přijetí ke 
studiu pro akad. rok 2021/2022 v navazujících MSP Realitní inženýrství, Expertní inženýrství 
v dopravě a Řízení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT.  
Hlasování: pro – 24 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

13. ZÁLEŽITOSTI KOMISE PRO TVŮRČÍ ČINNOST AS VUT 
 

 Další záležitosti KTČ AS VUT   
 
Ing. Bradáč sdělil, že KTČ AS VUT neprojednávala žádné aktuální dokumenty.  
 

 
14. RŮZNÉ  
 

 Usnesení Akademického senátu FSI – „Projednávání časového plánu studia 
2021/2022 – žádost umožnit fakultám / součástem zařadit mezi konec zkouškového  
období ZS a začátek semestru letního jednotýdenní přestávku“ 

 
Předseda ASVUT Hanáček sdělil, že dne 25. 3. 2021 obdržel e-mail od předsedy AS FSI doc. Ná-
vrata, který se týká Usnesení Akademického senátu FSI:  

„Vážený pane předsedo,  
na zasedání AS FSI dne 25. 3. 2021 bylo při projednávání časového plánu přijato následující usnesení: 
AS FSI žádá AS VUT, aby se při přípravě a projednávání časového plánu studia 2021/2022 obrátil na vedení 
VUT s žádostí umožnit fakultám/součástem zařadit mezi konec zkouškového období ZS a začátek semestru 
letního jednotýdenní přestávku. Toto období by bylo využito k vítané revitalizaci v zimním semestru použitých 
pedagogů, na které je kladeno čím dál více povinností a nároků spojených se zvládáním on-line výuky a zkou-
šení. Také by se tím velmi zefektivnil proces tvorby fakultních rozvrhů (a tím i využití výukových místností), 
protože již budou známy počty ve studiu pokračujících studentů, což současné časové plány neumožňují. 
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 2 hlasy, zdržel se hlasování – 3 hlasy.  
Prosím o podstoupení tohoto usnesení na jednání AS VUT. Děkuji a s pozdravem Tomáš Návrat“. 

Žádost byla rozeslána všem členům AS VUT e-mailem dne 26. 3. 2021.  

Předseda AS VUT doc. Hanáček zrekapituloval, že na dnešním zasedání AS sdělil prorektor Dou-
povec členům AS informaci (viz bod 4. Informace vedení VUT, str. 5), že pro přijetí výše uvedeného 
návrhu se vyjádřily pouze 4 fakulty, proti byly 3 fakulty a dva VŠ ústavy, jedna fakulta se nevyjádřila. 
Návrh proto nebyl přijat.  

Následně se uskutečnila krátká diskuse, v jejímž průběhu vystoupili zejména RNDr. Popela, prorek-
tor Doupovec, Mgr. Musilová a doc. Hanáček. V diskusi bylo konstatováno, že vzhledem k vyjádření 
fakult VUT a následně přijatému závěru vedení VUT uvažovat o navrhované změně až v budouc-
nosti, nemá smysl, aby dnes AS VUT k žádosti AS FSI přijímal usnesení.  
 
 

 Stanovení termínu příštího zasedání AS VUT a informace o dalších možných termí-
nech zasedání AS VUT v I. pololetí r. 2021 

 
Předseda AS Hanáček podal návrh na schválení termínu příštího zasedání AS VUT. Členové AS 
VUT dále hlasovali o schválení níže uvedeného usnesení.  
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Návrh usnesení AS č. 13:  
Akademický senát VUT schvaluje následující termín konání zasedání AS VUT: 18. 5. 2021.  
Předběžné termíny dalších zasedání AS VUT:  
15. 6. 2021 (Ustavující zasedání nově zvoleného AS VUT), 
29. 6. 2021 (Vyhlášení volby kandidáta na jmenování rektorem VUT). 
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Na závěr předseda AS Hanáček poděkoval všem účastníkům zasedání AS VUT za dnešní účast 
a ukončil jednání.  

 
 

   
 
 

USNESENÍ PŘIJATÁ NA ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 5/2021 DNE 20. 4. 2021 
 

UAS 1 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátory doc. Steinbauera a Ing. Bradáče.   
 
UAS 2 
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS VUT, s doplněním bodu 10. Eko-
nomické záležitosti o Majetkoprávní záležitosti – návrhy vstupů do dvou právnických osob, a bodu 
11. Legislativní záležitosti – o Pracovní návrh Harmonogramu volby kandidáta na jmenování rekto-
rem VUT pro funkční období únor 2022 až leden 2026 – diskuse.   
 
UAS 3 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 2/2021 ze dne 23. 2. 2021 – verzi 
rozeslanou členům AS VUT dne 18. 4. 2021. 
 
UAS 4 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 3/2021 ze dne 9. 3. 2021 – verzi 
rozeslanou členům AS VUT dne 18. 4. 2021. 
 
UAS 5 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 4/2021 ze dne 23. 3. 2021 – verzi 
rozeslanou členům AS VUT dne 18. 4. 2021. 
 
UAS 6 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání žádosti rektora o jmenování nových členů Rady pro vnitřní hodnocení VUT.  
 
UAS 7 (TAJNÉ HLASOVÁNÍ) 
Akademický senát VUT dává rektorovi VUT předchozí souhlas ke jmenování nových členů Rady pro 
vnitřní hodnocení VUT:        
Návrh rektora VUT  prof. RNDr. Miroslav Doupovec, CSc., dr.h.c.    
Nominace AS VUT  prof. Ing. Josef Štětina, Ph.D.       
   Ing. Anna Kruljacová, MSc.        
Nominace VR VUT prof. Ing. Jindřich Petruška, CSc.      
   doc. Ing. et Ing. Stanislav Škapa, Ph.D.    
Všichni navržení byli schváleni.  
 
UAS 8 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání žádosti rektora o jmenování nového člena Vědecké rady VUT prof. Pospíšila.  
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UAS 9 (TAJNÉ HLASOVÁNÍ) 
Akademický senát VUT dává rektorovi VUT předchozí souhlas ke jmenování nového člena Vědecké 
rady VUT prof. Ing. Karla Pospíšila, Ph.D., LL.M.    
 
UAS 10 
Akademický senát VUT projednal Zprávu o hodnocení výuky v magisterských studijních programech 
na ÚSI v zimním semestru akad. roku 2020/21 bez připomínek.  
 
UAS 11 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení předkládací 
lhůty k projednání Dodatku č. 1 ke směrnici ÚSI č. 12/2020 „Podmínky pro přijetí ke studiu pro 
akad. rok 2021/2022 v navazujících MSP Realitní inženýrství, Expertní inženýrství v dopravě 
a Řízení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT .  
 
UAS 12 
Akademický senát VUT schvaluje Dodatek č. 1 ke směrnici ÚSI č. 12/2020 „Podmínky pro přijetí ke 
studiu pro akad. rok 2021/2022 v navazujících MSP Realitní inženýrství, Expertní inženýrství 
v dopravě a Řízení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT.  
 
UAS 13 
Akademický senát VUT schvaluje následující termín konání zasedání AS VUT: 18. 5. 2021.  
Předběžné termíny dalších zasedání AS VUT:  
15. 6. 2021 (Ustavující zasedání nově zvoleného AS VUT), 
29. 6. 2021 (Vyhlášení volby kandidáta na jmenování rektorem VUT). 

 
 
 

TERMÍN PŘÍŠTÍHO ZASEDÁNÍ 
Příští zasedání AS VUT se bude konat 18. 5. 2021 v 9:00 hodin 

v rámci videokonference MICROSOFT Teams. 
 
 
 
 
Doc. Dr. Ing. Petr Hanáček, v. r.  
     předseda AS VUT v Brně 

 
 

Zapsala: Jarmila Cardová 


